
Nevarno prečkanje
na vrhu klanca
v Medvodah

Ali so tisti prehod napravili samo za gostilniške
goste, ki so v glavnem odrasli Ijudje, ali pa so tudi ra-
čunali na to, da prehod koristijo tudi otroci brez
spremstva staršev. Otroci so po naravi že tako in
tako neprevidni ali premalo previdni, kerse nezave-
dajo pretečč nevarnosti. Ali kdo od šoferjev, ki preč-
kajo ta prehod, pomisli na to, kdaj opazi na prehodu
odraslega človeka in kdaj šele otroka, ki je po po-
stavi za polovico manjši.

Greben zakriva pogled šoferjem in pešcem,
predvsem otrokom. Nekdo, ki vozi iz Kranja proti
Ljubljani z večjo brzino (takih je zelo veliko) tako ne
more pravočasno opaziti otroka, ki je majhen, prak-
tično skrit za tistim grebenčkom. Ko pripelje s tako
brzino na,20—30 m do žrtve, se mu praktično ne
more več izogniti. Samo še sreča potem pomaga ta-
kemu otroku, če slučajno ubeži!

Koliko pa jih ni ubežalo?! Malo poglejte podatke,
koliko jih je že prav tam nastradalo!

Kdor je ta prehod načrtoval, je spregledal najvaž-
nejše — to je varnost!!

Tudi jaz imam majhnega otroka, ki bo slej ko prej
samostojno stekel čez cesto v malo šolo, potem v
šolo, ko ga jaz ne bom mogla skrbno pospremiti?!!!

Kdo mi jamči za njegovo varnost?

Res je omejitev čez naselje 60 km. Vendar kdo jo
upošteva?

Zato apeliram na SCT, na U JV Odsek za varnost v
prometu, naj vendar tam kaj napravijo! Jaz sem pre-
računala, da bi bilo že mnogo, mnogo bolje in var-
nejše, če bi bila zebra 10 m višje gor na klancu. Tam
bi jo najlažje opazili vozniki \z obeh smeri. Tudi sama
sem voznica in verjemite, da govorim iz lastnih izku-
šenj.

Hudo mi je, ko gledam otroke, kako tečejo čez
cesto.

J.F.


